

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

June 17, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, June 20, 2024. This list might change.

1. *His Majesty the King v. Christopher Sehota* (Que.) (Criminal) (By Leave) ([41075](#))
2. *Nova Scotia Teachers Union v. Attorney General of Nova Scotia representing His Majesty the King in Right of the Province of Nova Scotia* (N.S.) (Civil) (By Leave) ([41079](#))
3. *Blake Jeffrey Schreiner v. His Majesty the King* (Sask.) (Criminal) (By Leave) ([41084](#))
4. *Tanya Rebello v. Bank of Nova Scotia, et al.* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41080](#))
5. *Nor-Pat inc. v. Agence du revenu du Québec* (Que.) (Civil) (By Leave) ([40983](#))

PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 17 juin 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d'autorisation suivantes le jeudi 20 juin 2024, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.

1. *Sa Majesté le Roi c. Christopher Sehota* (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([41075](#))
2. *Nova Scotia Teachers Union c. Procureur général de la Nouvelle-Écosse représentant Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Nouvelle-Écosse* (N.-É.) (Civile) (Autorisation) ([41079](#))
3. *Blake Jeffrey Schreiner c. Sa Majesté le Roi* (Sask.) (Criminelle) (Autorisation) ([41084](#))
4. *Tanya Rebello c. La Banque de Nouvelle-Écosse, et al.* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41080](#))
5. *Nor-Pat inc. c. Agence du revenu du Québec* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([40983](#))

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
Registry-greffe@scc-csc.ca

1-844-365-9662